
魏福全醫生為聞名國際的顯微重建外科醫師。由魏醫師所領導的臺北長

庚醫療小組，已完成超過兩萬六千次顯微重建手術，同時在此領域取得

了多項突破性的進展。 世界各國各級醫師來到臺灣向魏醫師學習，在過
去二十五年間，經魏醫師專業培訓者已有來自七十七個國家的一千七百

位醫師。魏醫師對於病患不辭辛勞的付出以及竭盡所能的分享專業知識

已贏得了全球的尊敬與推崇，亦凸顯出臺灣醫療援助對全球照護體系的

重要價值。

Wei Fu-chan is a Taiwanese surgeon. 
The Taipei Chang Gung Medical Group led by Dr. Wei has completed
more than 26,000 microscopic reconstruction operations and made
many breakthroughs in this field. Physicians of all levels from all over
the world come to Taiwan to learn from Dr. Wei. Over the past 25
years, 1,700 physicians from 77 countries have been trained by Dr.
Wei. Dr. Wei has earned global respect and admiration for his tireless
dedication to his patients and sharing his professional knowledge to
the best of his ability, highlighting the value of Taiwan's medical
assistance to the global care system.
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